



DAiSY - Series

آلات تغليف مدمجة، سهلة التشغيل، ملائمة لتغليف الصور والمستندات حتى سماكة ١,٥ ملم، تعمل بنظام التسخين الخارجي، سرعة التغليف ثابتة، مجهزة بمفتاح لضبط الحرارة، متوفرة بتيار كهربائي: ٢٢٠ فولت، ٦٠/٥٠ هرتز.

Compact, space saving, lightweight, and easy to operate laminators, suitable to laminate photos, documents of up to 1.5mm thickness. Hot roller (external heating method). Fixed laminating speed. Equipped with heating control. Power supply: 220 volts, 50/60 hz.

المواصفات Specification	LPD 2325	LPD 3225
Lami width عرض التغليف	230mm(A4)	320mm(A3)
Lami. Thickness فتحة التغليف	0.6mm	0.6mm
Film Thickness سماكة التغليف	125mic	
Lami. Speed سرعة التغليف	0.36m/min. (50 Hz), 0.43m/min. (60Hz)	
Warm-up time زمن التسخين	Approx. 6-10 min.	Approx. 6-10min.

To order: Add Voltage Code V2 220 للطلب: أضيف رمز التيار

سليفا

آلة تغليف حديثة، سهلة الاستخدام، مزودة بـ ٤ رولات لتحقيق نتيجة التغليف المطلوبة، صممت خصيصاً للاستخدام المنزلي والمكثبي، مزودة بمقاس آمن كمفتاح الدوران العكسي، والإطفاء الآلي، وصينية عريضة قابلة للفصل موصولة بمؤخرة الآلة تحسن نتيجة التغليف.

مزايا:

- تغليف حتى سماكة ١٢٥ ميكرون، وبحجم ورق حتى مقاس A3.
- سرعة تغليف ٤٣٠ ملم/ في الدقيقة، يمكن تغليف ورق مقاس A4 في ٤٢ ثانية.
- سرعة تسخين وتهيئة في ٥ دقائق.
- مفتاح الدوران العكسي لتفادي انحناء الورق.
- خاصية الإطفاء الآلي بعد التشغيل المستمر لمدة ساعة لتوفير الطاقة.
- إعداد سهل لدرجات الحرارة: فقط أختار الإعداد الصحيح لتغليفك.

Clivia

Stylish laminator machine, easy to operate, equipped with 4 roller to achieve the required quality finish. Designed especially for home users and office users. Equipped with safety measures such as Reverse Switch and Auto Off. Detachable wide tray at the rear will enhance the lamination outcome.

Features

- Laminate up to 125 microns, up to A3 size.
- Laminating speed: 430mm/min. Laminates an A4 sheet in 42 sec.
- Warm up within 5 minutes.
- Reverse switch enables you to prevent paper jams.
- Auto Heat Off: ideal for saving energy. After continuous running of one hour, the heating will stop automatically.
- Temperature setting is easy: Just choose the right setting for your lamination.



Specification	LPD 3223
Max. Lami. width أقصى عرض للتغليف	335 mm (A3)
Max. Lami. Thickness أقصى سماكة للتغليف	0.6mm Including film thickness
Laminating Speed سرعة التغليف	430mm/min.(50 Hz), 510mm/min.(60Hz)
Warm-up time زمن التسخين	Approx. 5 - 10 min.
Number of Rollers عدد الرولات	4 Roller
Remarkable Function وظائف مهمة	Reverse function/Auto heat off